


Chtěl sem vymyslet něco, čeho se tahle whisky muže držet. Ze 

všech těch míst a udajů mě nejvíc zaujala informace o původu 

ječmene, ze kterého se tahle whisky dělá. Jedná se o jedinou 

oblast, kde mají správný druh ječmene pro vytvoření whisky a to 

přesně o oblast OSOBLAH.  Našel sem, že vizovice mají velkou 

tradici v uzkokolejce, přez celý osoblahy  vede úzkokolejka, po 

které jezdí jak nákladní, tak osobní mašiny. Historie této trati 

sahá až do první republiky, kdy byla trať stavěna a jezdili po ní 

dobové stroje ( parní lokomotivy ) které na ní jezdí do dnes. Toto 

je téma od kterého sem se chtěl odpíchnout. Vymyslel sem 

story o tom jak tamní strojvedoucí chodili po těžký hokně si 

někam sednout a dát si místní skvělou whisky, která byla díky 

této oblasti jedinečná a sami strojvedoucí obilý sváželi na 

mašinách aby si ji mohli jednou večer vychutnat. Nakonec tahle 

whisky vychází z právě z té místní whisky, kterou si tam kdysi 

dávali tihle mistrové svých strojů.
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Při tvorbě etikety sem se inspi-
roval jednou z lokomotiv, 
která jezdí na osoblažské 
uzkokolejce a to přesně
lokomotivou U57.  



Logo pak představuje „kotel“ 
lokomotivy  








